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Gdańsk, 28.10.2021 r. 

 

 

PROTOKÓŁ 

XX SESJI RADY DZIELNICY PIECKI-MIGOWO 
 

 

1. XX sesja Rady Dzielnicy Piecki-Migowo rozpoczęła się o godz. 18:00 w czwartek 

28.10.2021 r. w Szkole Podstawowej nr 1 (ul. Poli Gojawiczyńskiej 10). Sesja odbywała 

się poza siedzibą Rady Dzielnicy z powodu konieczności zachowania środków 

bezpieczeństwa związanych z epidemią koronawirusa COVID-19. 

2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski otworzył obrady XX sesji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo oraz stwierdził ich prawomocność (obecnych 13 radnych). 

3. Wybór protokolanta. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski powiedział, 

że sam sporządzi protokół z XX sesji. 

4. Przyjęcie porządku obrad. 

4.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, że Radna 

Aleksandra Kowalewska-Wójcik przed sesją zgłosiła wniosek o dodanie 

do porządku obrad pkt. „Informacja na temat współpracy z Domami Sąsiedzkimi”. 

Zaproponował, aby w przypadku przyjęcia tego punktu do porządku obrad, był on 

procedowany po pkt. 4 „Zatwierdzenie protokołu z XIX sesji Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo”. 

Wniosek przyjęto. 

(12 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

Radna Aleksandra Kowalewska-Wójcik nie była obecna podczas głosowania. 

4.2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, że Radna 

Halina Wojnicz również przed sesją zgłosiła wniosek o dodanie do porządku obrad 

pkt. „Dyskusja w sprawie uporządkowania miejsc parkingowych przed budynkami 

ul. Powstania Styczniowego”. 

4.3. Radna Halina Wojnicz powiedziała, że zgłoszony przez nią wniosek pokrywa się 

z dodanym pkt. „Informacja na temat współpracy z Domami Sąsiedzkimi”, 

ponieważ sprawa uporządkowania miejsc parkingowych przed budynkami 

ul. Powstania Styczniowego jest prowadzona przez osoby z Domu Sąsiedzkiego. 

W związku z tym wniosek nie był głosowany. 

5. Radna Monika Matwiejszyn dołączyła do obrad o godz. 18:10, co miało wpływ na liczbę 

osób głosujących w dalszej części sesji (obecnych 14 radnych). 

6. Przyjęcie porządku obrad (cd.). 

6.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki zgłosił wniosek o dodanie 

do porządku obrad pkt. „Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie potrzeby 

utworzenia Dziennego Domu Pobytu dla osób potrzebujących w Dzielnicy 

Piecki-Migowo” po pkt. 6 „Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie w sprawie 

wydania stanowiska Rady Dzielnicy Piecki-Migowo dot. projektu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Piecki Migowo rejon ulic Piekarniczej 
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i Lema w mieście Gdańsku” (nr 1851)”. Dodał, że ta inicjatywa była przedstawiana 

przez Radną Halinę Gostomską na poprzedniej sesji. 

Wniosek przyjęto. 

(13 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

6.2. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski, w związku z obecnością 

mieszkańców na sesji, zgłosił wniosek o dodanie do porządku obrad 

pkt. „Wysłuchanie wniosków mieszkańców” po pkt. 4 „Zatwierdzenie protokołu 

z XIX sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo”. 

Wniosek przyjęto. 

(14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

6.3. Przyjęto porządek obrad. 

(14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

7. Zatwierdzenie protokołu z XIX sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

7.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski poinformował, że otrzymał 

maila od Radnej Haliny Wojnicz, w którym odnosiła się do tematów poruszanych 

na poprzedniej sesji, jednak nie znalazł tam żadnego wniosku, który mógłby 

potraktować jako poprawkę lub uzupełnienie do protokołu. 

7.2. Radny Ryszard Kłos powiedział, że radni, którzy nie brali udziału w poprzedniej 

sesji, nie powinni głosować w sprawie zatwierdzenia protokołu, ponieważ nie mają 

wiedzy, jak przebiegały obrady. 

7.3. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski odpowiedział, że uwaga 

Radnego Ryszarda Kłosa jest logiczna, jednak w żaden sposób nie można zabronić 

radnym wzięcia udziału w głosowaniu lub zobligować ich do oddania głosu 

wstrzymującego się. 

7.4. Zatwierdzono protokół z XIX sesji Rady Dzielnicy Piecki-Migowo. 

(14 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

8. Wysłuchanie wniosków mieszkańców. 

8.1. Katarzyna Makowska przedstawiła wniosek o przyznanie środków finansowych 

w wysokości 45 tys. zł na remont chodnika i schodów przy ul. Hausbrandta 26 

(przejście przez wąwóz, montaż barierek, wykonanie podjazdów), które stanowią 

ważny ciąg komunikacyjny dla okolicznych mieszkańców. Wniosek był również 

składany do Budżetu Obywatelskiego 2022, ale nie został wybrany do realizacji. 

8.2. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki powiedział, że nie ma 

możliwości realizacji inwestycji z tegorocznego budżetu, ponieważ został on już 

rozdysponowany. 

8.3. Radna Olga Strojny powiedziała, że przygotuje pismo do Gdańskiego Zarządu 

Dróg i Zieleni, a w przypadku negatywnej odpowiedzi, należy wrócić do tego 

projektu przy opracowywaniu budżetu Rady Dzielnicy na rok 2022. 

8.4. Radna Monika Matwiejszyn powiedziała, że ul. Hausbrandta znajduje się 

na granicy Dzielnicy Piecki-Migowo i można poprosić o poparcie również 

sąsiednią Radę Dzielnicy Ujeścisko-Łostowice. 

8.5. Radny Miasta Gdańska Przemysław Malak powiedział, że złoży interpelację 

w tej sprawie. 
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9. Informacja na temat współpracy z Domami Sąsiedzkimi. 

9.1. Anna Gaj-Sokołowska z Wydziału Rozwoju Społecznego Urzędu Miejskiego 

w Gdańsku przedstawiła aspekty współpracy Domów Sąsiedzkich z Urzędem 

Miejskim oraz z radami dzielnic. Powiedziała, że Domy Sąsiedzkie prowadzą 

działalność komplementarną, a nie wykluczającą się z zadaniami rad dzielnic. 

Dodała, że należy współpracować razem w społecznościach lokalnych. 

9.2. Radna Aleksandra Kowalewska-Wójcik jako przedstawiciel Domu Sąsiedzkiego 

Piecki-Migowo powiedziała, że zetknęła się z opiniami, że Dom Sąsiedzki 

nie działa jak należy, a także z porównywaniem działalności Domu Sąsiedzkiego 

do szkół. Powiedziała, że zależy jej na partnerskim traktowaniu przez radnych 

dzielnicy. 

9.3. Radny Miasta Gdańska Przemysław Malak zapytał o przyczynę braku 

dofinansowania działalności Domu Sąsiedzkiego Piecki-Migowo z funduszy 

grantowych Miasta Gdańska. 

9.4. Radna Aleksandra Kowalewska-Wójcik odpowiedziała, że brak dofinansowania 

wynikał z braku złożonych wniosków przez Dom Sąsiedzki Piecki-Migowo. 

9.5. Radna Aneta Kramek zapytała, gdzie jest krytyka, brak współpracy, skoro Rada 

Dzielnicy co roku współfinansuje projekty realizowane przez Dom Sąsiedzki 

Piecki-Migowo. 

9.6. Radna Monika Matwiejszyn powiedziała, że pojawiały się pytania, dlaczego tak 

mało osób uczestniczy w projektach Domu Sąsiedzkiego Piecki-Migowo. 

9.7. Radna Aleksandra Kowalewska-Wójcik odpowiedziała, że Dom Sąsiedzki 

Piecki-Migowo jest otwarty dla wszystkich, każdy może przyjść, uczestniczyć 

w organizowanych zajęciach i warsztatach. 

9.8. Radna Halina Wojnicz powiedziała, że przedstawiciele Domu Sąsiedzkiego 

Piecki-Migowo napisali na nią skargę i nie może doczekać się sprecyzowania 

zarzutów kierowanych wobec niej. Dodała, że osoby związane z Domem 

Sąsiedzkim Piecki-Migowo wspólnie z LWSM „Morena” prowadzą temat 

uporządkowania miejsc parkingowych przed budynkami ul. Powstania 

Styczniowego, zbierają numery rejestracyjne samochodów, ale nie chcą udostępnić 

pisma przewodniego do tej listy. 

9.9. Radna Aleksandra Kowalewska-Wójcik odpowiedziała, że Radna Halina Wojnicz 

dawno otrzymała odpowiedź na swoje pismo. Dodała, że nie wie nic na temat 

miejsc parkingowych przy ul. Powstania Styczniowego, ani spraw deweloperskich, 

a Dom Sąsiedzki to przestrzeń, w której może uczestniczyć każdy mieszkaniec. 

9.10. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki powiedział, że w obecnym 

roku Rada Dzielnicy Piecki-Migowo przeznaczyła środki finansowe 

na 7 projektów Domu Sąsiedzkiego Piecki-Migowo. 

10. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie w sprawie wydania stanowiska Rady Dzielnicy 

Piecki-Migowo dot. projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

„Piecki Migowo rejon ulic Piekarniczej i Lema w mieście Gdańsku” (nr 1851). 

10.1. Radna Olga Strojny w imieniu Komisji Infrastruktury i Zagospodarowania 

Przestrzennego przedstawiła projekt uchwały. Powiedziała, że w niektórych 

miejscach w projekcie planu została zmniejszona wysokość zabudowy, 
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ale większość postulatów z poprzedniej uchwały Rady Dzielnicy nie została 

zrealizowana, stąd Komisja rekomenduje negatywne zaopiniowanie projektu planu. 

10.2. Radny Miasta Gdańska Przemysław Malak przedstawił prezentację otrzymaną 

z Biura Rozwoju Gdańska opisującą zmiany wprowadzone do projektu planu. 

Powiedział, że stanowisko przedstawione w projekcie uchwały Rady Dzielnicy 

jest nielogiczne. Poprzednia uchwała zawierała opinię pozytywną z uwagami, 

a kiedy Biuro Rozwoju Gdańska spełniło część postulatów, to opinia zapisana 

w projekcie uchwały jest negatywna. 

10.3. W związku z licznymi wątpliwościami do treści projektu uchwały Przewodniczący 

Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski zdecydował o procedowaniu punkt 

po punkcie kolejnych paragrafów z projektu uchwały. 

10.4. Zaproponowano, aby §1 projektu uchwały otrzymał brzmienie: „Rada Dzielnicy 

Piecki-Migowo negatywnie z uwagami opiniuje projekt miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego „Piecki Migowo rejon ulic Piekarniczej i Lema 

w mieście Gdańsku” (nr 1851)”. 

Przyjęto w związku z brakiem głosów sprzeciwu. 

10.5. Zaproponowano, aby §2 projektu uchwały otrzymał brzmienie: „Rada Dzielnicy 

Piecki-Migowo wnioskuje o następujące zmiany w przedstawionym projekcie 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego: 1. Zwiększenie wymaganej 

powierzchni biologicznie czynnej do 45% i powierzchni zielonej na wszystkich 

obszarach z przeznaczeniem mieszkalno-usługowym i usługowym oraz zapisanie, 

że nie może ona być realizowana na dachach budynków. 2. Wykreślenie 

na wszystkich obszarach możliwości zmiany składu drzewostanu, w przeciwnym 

razie będzie to skutkowało wycinką. Można dopuścić wzbogacenie istniejącego 

drzewostanu. 3. Wpisanie jako minimum dla wszystkich obszarów obejmujących 

komunikację, oznaczonych symbolem „K”, wykonanie chodnika oraz trasy 

rowerowej”. 

Przyjęto w związku z brakiem głosów sprzeciwu. 

10.6. Zaproponowano wykreślenie §3 projektu uchwały. 

Przyjęto w związku z brakiem głosów sprzeciwu. 

10.7. Podjęto Uchwałę Nr XX/53/2021 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

wydania stanowiska Rady Dzielnicy Piecki-Migowo dot. projektu miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego „Piecki Migowo rejon ulic Piekarniczej 

i Lema w mieście Gdańsku” (nr 1851). 

(12 „za”, 1 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”) 

Radna Halina Wojnicz poprosiła o zaprotokołowanie, że oddała głos „przeciw”. 

11. Radna Olga Strojny opuściła obrady o godz. 19:30, co miało wpływ na liczbę osób 

głosujących w dalszej części sesji (obecnych 13 radnych). 

12. Dyskusja i podjęcie uchwały w sprawie potrzeby utworzenia Dziennego Domu Pobytu 

dla osób potrzebujących w Dzielnicy Piecki-Migowo. 

12.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski odczytał treść projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem. 

12.2. Radna Halina Gostomska powiedziała, że wolontariusze Zespołu Charytatywnego 

„Caritas” przy Parafii pw. Bożego Ciała w Gdańsku kierowali pisma w sprawie 
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potrzeby utworzenia Dziennego Domu Pobytu dla osób potrzebujących i proszą 

o poparcie tej inicjatywy. Obecnie są na etapie poszukiwania lokalu, który 

spełniałby podstawowe wymagania. Byli zainteresowani pomieszczeniami 

po barze Torpeda, jednak są one już zajęte, dlatego trzeba znaleźć inne miejsce, 

np. działkę przy ul. Piecewskiej obok dojścia do Szkoły Podstawowej nr 1. 

12.3. Radny Miasta Gdańska Przemysław Malak powiedział, że przy ul. Piecewskiej 

w tym miejscu powstanie żłobek. 

12.4. Radna Jadwiga Szajder powiedziała, że należy rozmawiać z LWSM „Morena”, 

może byłaby szansa na udostępnienie lokali przy ul. Matuszewskiego. 

12.5. Podjęto Uchwałę Nr XX/54/2021 Rady Dzielnicy Piecki-Migowo w sprawie 

potrzeby utworzenia Dziennego Domu Pobytu dla osób potrzebujących 

w Dzielnicy Piecki-Migowo. 

(13 „za”, 0 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się”) 

13. Informacja w sprawie realizacji uchwały budżetowej na rok 2021. 

13.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki przedstawił informację 

w sprawie realizacji uchwały budżetowej na rok 2021. Poprosił opiekunów 

projektów o dopilnowanie, aby dokumentacja finansowa i sprawozdania były 

złożone jak najszybciej, aby uniknąć ewentualnych problemów z rozliczeniem. 

13.2. Radny Grzegorz Giżewski powiedział, że ze względów technicznych nie będzie 

możliwości realizacji „V Rodzinnego Grand Prix Piecki-Migowo w piłce 

siatkowej”. Zaproponował, aby za środki finansowe przeznaczone na ten projekt 

zakupić stół do ping ponga dla szkoły, albo zewnętrzny stół do szachów. 

13.3. Katarzyna Makowska powiedziała, że w jej sąsiedztwie znajduje się zewnętrzny 

stół do szachów, jednak mało osób z niego korzysta, dlatego zasadniejsze byłoby 

zakupienie stołu do ping ponga dla szkoły. 

13.4. Przeprowadzono głosowanie w sprawie wyboru propozycji z pkt. 13.2.: 

a. stół do ping ponga dla szkoły – 10 głosów, 

b. zewnętrzny stół do szachów – 2 głosy, 

c. 1 głos „wstrzymujący się”. 

13.5. Radna Halina Wojnicz zapytała, co stało się z gablotą informacyjną Rady 

Dzielnicy, która znajdowała się przy wejściu do Przychodni „Morena”. 

13.6. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski odpowiedział, że gablota 

została zdementowana podczas remontu wejścia do budynku, obecnie znajduje się 

w magazynie, ponieważ nowa konstrukcja wejścia uniemożliwia jej ponowne 

zawieszenie. 

14. Informacje Zarządu Dzielnicy Piecki-Migowo. 

14.1. Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Łukasz Świacki przedstawił informację 

na temat ostatnich wydarzeń, które odbyły się z inicjatywy Rady Dzielnicy, 

m.in. pchli targ i kino plenerowe. Dodał, że Gdański Zarząd Dróg i Zieleni 

przystąpił do realizacji zatok postojowych przy ul. Myśliwskiej na wysokości 

budynku nr 45, co spowodowało różne reakcje mieszkańców. 

14.2. Radna Halina Wojnicz powiedziała, że dalej nie jest realizowany jej wniosek 

dot. wybiegu dla psów. 
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14.3. Radny Grzegorz Giżewski powiedział, że Straż Miejska poprosiła o wskazanie 

najważniejszych problemów występujących w Dzielnicy. W celu pozyskania uwag 

i zgłoszeń od mieszkańców została udostępniona ankieta, jednak większość 

odpowiedzi nie była związana z tematem. 

15. Komunikaty i wolne wnioski. 

15.1. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski przedstawił wygrane 

projekty dzielnicowe, które będą realizowane w ramach Budżetu 

Obywatelskiego 2022. Poinformował, że przedstawiciele Rady Dzielnicy 

uczestniczyli w uroczystości 35-lecia Przedszkola nr 84 „Bursztynowy Domek”. 

16. Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski zamknął obrady XX sesji Rady 

Dzielnicy Piecki-Migowo o godz. 20:30. 

 

 

Protokół sporządził: Przewodniczący Rady Dzielnicy Mateusz Zakrzewski 


